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RG.0002.2.2018 

 

Protokół  Nr II/2018 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 30 listopada 2018 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 903, a zakończyła o 

godz. 1040. 

 

Ad.I. Godz. 905 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. W oparciu o listę obecności 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 

uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 907 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  porządek obrad sesji. 

W związku  z brakiem uwag do porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy poddał 

go pod głosowanie. 

W głosowaniu zaproponowany porządek obrad po zmianie został przyjęty – 15 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 19.11.2018r. 

IV. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) przyjęcia Programu Współpracy Gminy Radomyśl nad Sanem z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2019 rok, 

2) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem, 

3) sprzedaży nieruchomości rolnej stanowiącej własność gminy, 

                4) obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa 

wyliczenia podatku       rolnego na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem, 

                5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

                6) określenia wzorów deklaracji podatkowych dla Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, 

                7) rezygnacji z udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu w 2018 roku, 

                8) zmian w uchwale budżetowej na 2018 rok. 

      V.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 
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 VI.    Zakończenie II sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 909                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół  z sesji 

Rady Gminy z dnia 19.11.2018r. znajdował się zwyczajowo do wglądu w biurze 

obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe radnym, którzy wyrazili 

na to wolę. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej www.radomysl.pl 

w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby przyjąć 

protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół sesji Rady Gminy z dnia 19.11.2018r. został przyjęty bez odczytywania w 

głosowaniu – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Przed rozpoczęciem realizacji porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy udzielił 

głosu obecnemu na sesji Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii Januszowi Sudołowi. 

P. Janusz Sudoł podziękował za zaproszenie na sesję, a następnie przedstawił 

informacje  na temat groźnej choroby afrykańskiego pomoru świń. Nadmienił, że 

ryzyko zarażenia trzody chlewnej na tutejszym terenie jest coraz większe. Powiedział, 

że należy rozpropagować informację wśród mieszkańców o dużym ryzyku zakażenia.  

 

Ad. IV/1. Godz. 932 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 

Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2019 rok przedstawił inspektor ds. 

przedsiębiorczości Grzegorz Ścipień. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt  pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za”. 

Uchwała II/8/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/2. Godz. 935 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater. 

Radna Marzena Garbacz poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych poruszono temat złej jakości wody ze stacji uzdatniania wody w 

Radomyślu. Ten problem systematycznie się powtarza, a mieszkańcy interweniują w 

tej sprawie.  

Radny Jacek Pamuła powiedział, że przygotowany regulamin trzeba przyjąć. Nie ma 

warunków do odprowadzania ścieków, brak jest koncepcji rozwiązania problemu 

gospodarki ściekowej. Innym ważnym problemem jest zła jakość wody. 

Radny Sylwester Polanowski zwrócił uwagę na sprawę hydrantów w m. Nowiny i na 

złą jakość wody w tej miejscowości. 

W związku z brakiem dalszych uwag do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

http://www.radomysl.pl/
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Uchwała II/9/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/3. Godz. 946 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie sprzedaży nieruchomości rolnej stanowiącej 

własność gminy (dot. m. Nowiny) przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Sołtys sołectwa Nowiny Sylwester Polanowski poinformował, że Rada Sołecka oraz 

Zebranie Wiejskie wyraziło zgodę na sprzedaż w/w nieruchomości.  

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała II/10/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/4. Godz. 953 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy Radomyśl 

nad Sanem w 2019 roku przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i  Opłat Danuta 

Chamera. 

P. Chamera poinformowała, że Wójt Gminy  zaproponował na 2019 rok stawkę 

średniej ceny skupu żyta w wysokości  tj. 42,00 zł, co daje kwotę podatku rolnego 

105,00 (42,00 zł x 2,5 q = 105,00 zł). 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za” , 1 głos „wstrzymujący”. 

Uchwała II/11/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/5. Godz. 956 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości  omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

W zestawieniu propozycji stawek podatkowych od nieruchomości zaproponowanych 

przez Wójta Gminy przyjęto stawki: 

- pkt. 1 – Od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez 

względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków od 1 m kw. 

powierzchni: 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,62 zł. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Jednogłośnie przyjęto stawkę 0,62 zł. 

 

- pkt. 2 – Pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami 

powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych od 1 ha 

powierzchni. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,71 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Jednogłośnie przyjęto stawkę 4,71 zł. 
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- pkt. 3 – Pozostałych gruntów, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku 

publicznego. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,13 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Jednogłośnie przyjęto stawkę 0,13 zł. 

 

-  pkt.4 – Od gruntów niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o 

których mowa w ustawie z dnia 9 października 2015r. o rewitalizacji … 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 3,09 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Jednogłośnie przyjęto stawkę 3,09 zł. 

 

-  pkt.5 - Od budynków mieszkalnych lub ich części od 1 m kw. powierzchni 

użytkowej. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,38 zł. 

Komisja Oświaty zaproponowała stawkę 0,37 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Za stawką 0,38 zł głosowało 7 radnych. 

Za stawką 0,37 zł głosowało 8 radnych. 

Przyjęto stawkę 0,37 zł. 

 

- pkt.6 -  Od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na 

prowadzenie działalności gospod. od 1 m kw. pow. użytkowej. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 12,62 zł. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zgłosiła stawkę 12,60 zł. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zaproponowała stawkę 12,65 zł. 

Więcej  propozycji nie zgłoszono. 

Za stawką 12,62 zł. głosowało 7 radnych. 

Za stawką 12,60 zł. głosowało 5 radnych. 

Za stawką 12,65 zł. głosowało 3 radnych. 

Przyjęto stawkę 12,62 zł. 

 

- pkt.7 – Od budynków zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w 

zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym od 1 m kw. powierzchni 

użytkowej. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 10,98 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Jednogłośnie przyjęto stawkę 10,98 zł. 

 

- pkt. 8 – Od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń 

zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez 

podmioty udzielające tych świadczeń od 1 m kw. powierzchni użytkowej.  

Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,70 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 
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Jednogłośnie przyjęto stawkę 4,70 zł. 

 

- pkt. 9 - Od pozostałych budynków (kuchnie letnie, szopy, budynki gosp., garaże) 

od 1 m kw.  w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej dział. pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 3,25 zł. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Jednogłośnie przyjęto stawkę 3,25 zł. 

- pkt. 10 – Od budowli.  

Wójt Gminy zaproponował stawkę 2% ich wartości. 

Przyjęto jednogłośnie w/w stawkę. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za”  - jednogłośnie. 

Uchwała II/12/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/6. Godz. 1007 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wzorów deklaracji podatkowych 

dla Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa omówiła Kierownik Referatu Podatków 

i Opłat Danuta Chamera. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt  pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za”. 

Uchwała II/13/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie kontynuowano obrady sesji i realizowano kolejne punkty porządku obrad. 

 

Ad. IV/7. Godz. 1019 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rezygnacji z udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu w 2018 roku przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt  pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za”. 

Uchwała II/14/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/8. Godz. 1023 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2018 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono do przedłożonego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała II/15/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V. Godz.1039 

Interpelacji, zapytań i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. VI. Godz.1040 

Na tym zakończono obrady II sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 

 
 

 

 


